Be ready for the Aromatic Winter 冬季芬芳「油」然生活

踏入充滿節日氣氛的12月,您做好準備迎接佳節嗎?12月PV獎賞為您帶來一系列照顧身心健康的精油產品, 讓您無論在家中或在異地旅行,都有芬芳精油長伴左右,以愉悦的心渡過冬天!

When the Christmas bell is ringing, we know it's time to celebrate! Our December PV rewards bring you a series of oil infused products for you to take care your body and mind. Be well prepared for an aromatic festive holiday with joyful hearts!



• 藍膠尤加利精油 Eucalyptus Globulus 15ml

藍膠尤加利精油以高效清潔力和清爽氣味見稱, 常被用於身體護膚產品中。擴香讓室內瀰漫清新 香氣,迅速為身心充電!如想享受水療般的放鬆 效果,您可以滴1滴精油在浴缸旁邊,當打開水喉 頭開關時溫水隨精油流下,提神感覺包圍全身, 驅走身體疲憊。

Eucalyptus Globulus is known for its cleansing properties and stimulating scent. It is popular in personal care products and spa treatments. When diffused, it always gives rooms arfreshing atmosphere that's perfect for you to recharge your body and mind! Enjoy a spa-like experience by putting a drop on the rim of the bathtub, turn on the warm water and surround yourself with invigorating steam while showering!



YOUNGLIVING

Lavender

*只限ER

12月1日至15日

*Only for ER Orders Dec 1-15



Peace & Calming 5ml + 190PV獎賞^

到達一年之終結時,是時候給自己一個小休息, 與自己重新連結,活在當下。Peace & Calming 複方精油清新平和的香氣,帶領您沉醉於平靜的 空間,享受每個愉快時刻。將1滴精油塗抹在胸 腔上,合上眼睛並深呼吸,以提升安穩感覺。

When it comes to the end of year, it's time to take a good rest and reconnect your inner self to stay present. With its refreshing and calming scent, Peace & Calming can lead a deep sense of peace that helps you rediscover the joyful moment. Apply a drop directly to your chest and close your eyes. Take some slow breaths and ground yourself.

450PV獎賞

原產於鄰近地中海的摩洛哥的珍貴植物,藍艾菊常

被加入高級護虜品中,有舒緩及滋潤功效。把藍艾

菊精油加入保濕霜或面霜中,倍大護膚品的保濕效 果,同時有助減少肌膚瑕疵。睡覺前擴香,其香甜

怡人的氣味營造舒適的氛圍,讓您進入甜睡夢鄉。

Originated in the Mediterranean coast of Morocco, Blue Tansy is a rare botanical in the chamomile family, and it has become celebrated for its use in

you a restful sleep.

high-end, luxury skin care products. Add drops of Blue Tansy Essential Oil in

your moisturizer or lotion and apply it topically to help soothe and moisturize your skin. Diffuse it every night for its sweet and comforting aroma which brings

• 藍艾菊精油 Blue Tansy 5ml + 300PV獎賞



BLUE TANS

Retail Value

HK\$2.586

零售價



^只限ER ^Only for ER Order

• **乳香精油調味料**[^] Frankincense Vitality 5ml[^]

在寒冷的天氣下,美味溫熱的佳餚讓您感受陣陣暖意! 在食材中添加帶著濃郁、香甜及木質風味的乳香精油 調味料,平凡的菜式瞬間變得無可挑剔的好滋味。

Keep cosy indoors with tasty and hot dishes in winter! Our Frankincense Vitality carries a rich, sweet, and woodsy flavour which can spice up your dishes in seconds.

• 薰衣草潤澤洗髮乳

Lavender Shampoo 226g 由天然的草本萃取、維他命及薰衣草精油配方 而成的薰衣草潤澤洗髮乳,能溫和潔淨、滋潤

间成的黑化早间库沉爱孔,能温和赤产、滋润及增强髮質,讓您的秀髮在乾燥寒冬都能無時 無刻保持健康、強韌及有光澤。 Lavender Shampoo infused with popular Lavender Essential Oil, botanical

Lavender Shampoo infused with popular Lavender Essential Oil, botanical extracts and vitamins gently cleanses, moisturizes your hair while maximizing its volume and always make it strong and healthy in the dry winter.

+ 125PV獎賞*

適用於香港及澳門市場。 Available for Hong Kong & Macau market.

所有獎賞數量有限,先到先得,送完即止。有關優惠條款及細則,請參閱Young Living官方網頁。 如有任何爭議,Young Living將保留最終決定權。

Limited quantity for all rewards only. First-come-first-served, while stock lasts. Please refer to the terms and conditions of promotion on Young Living official website. Should there be any disputes, the decision of Young Living should be final.



www.youngliving.com/zh_HK www.youngliving.com/zh_MO